



# Referat Årsmøte 15.03.2021

Til stede: Per Tomas Eiterstraum, Nils Kristian Brubakk, Roy Brubakk, Cathrine Markussen, Torkil Berg, Rita Fjeldavli, Kjell Turmo, Kristin Nicolaisen, John Arne Rasmussen, Torstein Einrem, Rune Einrem, Christer S Lukassen, Laila Nævervei, Kristoffer Jensen, Ivan Kleven (Gjest/representant fra Fylket) Per Harald Lien, Jim Nerdal.

1. Godkjent av forsamlingen av fremmøtte representanter.
2. Godkjent av forsamlingen: ordstyrer Rune Einrem og sekretær Christer Lukassen.
3. Godkjent av forsamlingen at Cathrine Markussen og Laila Nævervei godkjenner protokollen.
4. Går igjennom årsmeldingene for undergruppene i foreningen.
  - Ingen kommentarer på Hovedlagets årsmelding og handlingsplan
  - Ingen kommentarer på Langskarneshytta sin årsmelding og handlingsplan
  - Kruttvasshytta, kommentar om at hytta burde ha fått midler til en ny båt, da sikkerheten rundt den båten som eksisterer ikke er tilfredsstillende. Letingen etter ny brukt båt tar for lang tid, så saken blir tatt opp i første styremøte.
  - Kjell Turmo melder at de er på saken for å fikse/repasere mangler på Naust Brunreinvatn, ingen andre kommentarer på årsmelding og handlingsplan.
  - Kristin Nicolaisen påpeker at oversikts kalenderen ikke var oppdatert for 2021. John Arne kommenterer at han har ikke fått tilbakemelding om når hytten er utleid, slik at det blir oversiktlig for våre medlemmer. Kalenderen er klargjort og lagt ut på nettsiden. Ingen ytterligere kommentarer på Jengelhyttas årsmelding og handlingsplan.
  - Ingen kommentarer på Lavashyttas årsmelding og handlingsplan.
  - Roy Brubakk, har hatt kommunikasjon med ny representant for Nasjonalpark forvalteren og er positiv til utallet. Ingen flere kommentarer på Litjvasshyttas årsmelding og handlingsplan.
  - Per Harald kommenterer at det burde ha blitt sett på strukturen av personell rundt Sporting banen, da vi tidvis mangler personell for oppfølging når vi bare er to på anlegget. En på Elgbanen og en på Jegertrappen/kiosken gjør at sporting banen blir uten instruktør/ansvarlig. Ingen ytterligere kommentarer på Jakttskyteanleggets årsmelding og handlingsplan.
  - Ingen kommentarer på Studieutvalgets årsmelding og handlingsplan.
  - John Arne kommenterer at å legge ut bilder på Facebook gruppen med tekst hjalp veldig mye med å oppdatere nettsiden fortløpende. Ingen ytterligere kommentarer på Fuglehund gruppas årsmelding og handlingsplan.
  - Ingen kommentarer på Fiskeutvalgets årsmelding og handlingsplan.

**Årsmelding og handlingsplanen er godkjent av alle i salen og på TEAMS.**



5. Går igjennom Regnskap og Budsjett. Ingen Spørsmål eller kommentarer til foreningens Regnskap og Budsjett.

- Ingen spørsmål/kommentarer til hovedlagets regnskap.
- Ingen spørsmål/kommentarer til fiskeutvalgets regnskap.
- Ingen spørsmål/kommentarer til Friluftss gruppas regnskap.
- Ingen spørsmål/kommentarer til Fuglehund gruppas regnskap.
- Ingen spørsmål/kommentarer til Harehund gruppas regnskap.
- Ingen spørsmål/kommentarer til Jengelhyttas regnskap.
- Ingen spørsmål/kommentarer til Jakt skyte anleggets regnskap.
- Ingen spørsmål/kommentarer til Kruttvasshyttas regnskap.
- Ingen spørsmål/kommentarer til Lavasshyttas regnskap.
- Cathrine stiller spørsmål til hvorfor budsjettet ikke er høyere med tanke på pågangen av jegerprøver, svaret fra studieleder er da at det er ikke kø, men det er ca 200 interessenter for 2021. Ingen ytterligere spørsmål/kommentarer til Studieutvalgets regnskap.

**Regnskap 2020 og Budsjettet 2021 er godkjent av alle i salen og på TEAMS.**

6. Innkommende forslag:

- Vedtektsendringer:
  - Våre vedtekter er utdaterte og gir lite rom for styret for å jobbe. Det samsvarer også lite med mønstervedtektene for NJFF.
  - Svart skrift er gjeldende tekst, blå er forslags endringer/tilskudd, mens rød er fjerning.
  - **Innkommende forslag er enstemmig vedtatt av årsmøtet.**
- Legge foreningens hytter ut på iNatur.
  - Per Harald stiller spørsmål om at jobben som skulle gjøres fra 2019 med å sette ned en gruppe og se hva iNatur vil gi de hyttestyrene og foreningen er utført. Nils Kristian svarer at det har blitt sendt mailer og oppfordret til at hyttestyrene forhører seg om hvordan styrene stiller seg til dette. Da det ble 2020 så kom corona og gjorde det vanskelig å sette seg ned sammen med hyttestyrene.
  - Kjell Turmo sier han har pratet med samtlige hyttestyrer og det er lite positivitet rundt dette forslaget og kommentar fra Litjvasshytta at de hadde ikke blitt kontaktet. Bekymringene er begrunnet at de ikke veit nok om iNatur og ordningen rundt dette og ønsker mer informasjon, og at intensjonen er å utsette dette til neste årsmøte. Slik at arbeidet som ble lovet gjennomført blir utført først. Intensjonen fra styret var aldri at hyttestyrene skulle forkastes, men være med på å stake veien videre.
  - Roy Brubakk nevner at erfaringer fra andre foreninger i fylket kommer aldri til å gå tilbake fra iNatur, og alt av oversikt og statistikker man trenger.
  - Kristin Nicolaisen stiller spørsmål om det å leie hele hytten, mot sengeplasser. Det blir diskutert fordeler og ulemper mot begge løsningene.
  - Torkil Berg kommenterer at grunnet alle spørsmål og kommentarer så må det kjøres en prosess på alt av det praktiske og av iNatur før det blir stemt på dette forslaget. Kan godt hende at iNatur er bra, men alle hyttestyrene må være med på det også. Replik fra Roy Brubakk; kommenterer at det høres ut som eierforholdet fra hyttestyrene er sterkt, da de er valgte representanter for foreningen. Torkil svarer med at det er usikkerhet om hvem som skal drifte, vedlikehold etc. Kjell kommenterer at det går brann i hyttestyrene om denne saken. Cathrine kommenterer at det høres ut som alle i foreningen vil det samme, men samtidig



vegring over forandring, og har stor forståelse for dette. Lufter ideen om å begynne med en eller to hytter i første omgang og høste av erfaringen. Lars Lorentzen har mailt ytring om forslaget kvelden før årsmøtet holdes.

- Etter mye gode diskusjoner, må vi utarbeide et alternativt forslag. Utsette dette i 6 mndr, og kjøre den prosessen som ble skissert første styremøte 2020, grunnet pandemien så lot det seg ikke å samle hovedstyret og hyttestyrene slik intensjonen var. Kjell ønsker at ordlyden på dette er som vedtaket som ble utført i fjor. Der det skal være et samarbeid med hyttestyrene og eventuelt iNatur. Jim kommenterer hvordan vi som forening vil forvalte og drifte hyttene innenfor iNatur sine rammer. Samle inn informasjon fra hyttestyret, og lage en fremtidsrettet modell for foreningens hytter. Kjell ønsker en idemyldring/lufting med hyttestyrene, Nils Kristian kommenterer igjen at det er lite deltakelse på årsmøtet av hyttestyrene.
- Alternativt forslag blir utarbeidet på årsmøtet. Torkil Berg sier at når prosessen starter så må hyttestyrene møte opp på denne, og ikke komme etterpå med sine meninger.
- Nils Kristian poengterer med grunnen for at styret ønsket dette vedtaket gjennomført på tross av vedtaket fra styremøtet April i 2020 er grunnet i atter en nedgang med et år med COVID, stengte landegrensener og ønsket om å profilere, synliggjøre for våre medlemmer og potensielle nye medlemmer hvor flotte hytter vi har.
- Alternativt forslag:
  - Årsmøtet støtter at styret jobber videre med en fremtidsrettet modell med å legge foreningens hytter ut på iNatur.no (eller tilsvarende nettbaserte løsninger)
  - Hyttestyrene skal inkluderes i en prosess for å se om det vil være gunstig å legge hyttene ut på iNatur. Og om VJFF vil ha kapasitet til å gjennomføre en forvaltning og drift innenfor iNatur sine rammer.

**Alternativt forslag enstemmig vedtatt i salen og på TEAMS.**

7. Opplysning til medlemmene om Jakt og Friluftskole med VJFF. Rune går gjennom hva dette innebærer, og målet for dette. Går gjennom budsjettet for dette prosjektet. Fiskeutvalget er positiv til å hjelpe til dette prosjektet, Jaktskyteanlegget og Lars Farbu stiller selvfølgelig opp. Vi har mottatt midler fra NJFF og andre sponsorer med muligheter for flere da vi er i dialog med andre. Tilbakemelding fra NJFF er at dette er et utrolig unikt og fantastisk tilbud. Går gjennom kalenderen for prosjektet. Kommentar fra Fylkesrepresentant at dette er et helt fantastisk tiltak. Positive kommentarer fra årsmøtet. Dette blir annonsert ganske snart etter årsmøtet.
8. Valg:
  - Kommentar fra Rita Fjeldavli, ønsker å sitte et år, ikke to.

**Forslaget er enstemmig vedtatt.**
9. Hederstegn
  - Ikke kommet inn forslag til hederstegn fra året 2020.

Sted/Dato: Mosjøen den 24.03.21

*Cathrine Parkesveen*

*Laila Neivervei*